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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 1. marts 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 218 (Alm. del), som hermed besvares.

Spørgsmål 218:

”Vil ministeren oplyse, om ministeren og veterinærdirektøren i Fødevarestyrelsen i 
forbindelse med deres interview til TV-Avisen om Animas nye billeder fra danske 
minkfarme har forholdt sig til, om billederne kan være fremskaffet ved, at aktivisterne 
har manipuleret med dyrene, inden billederne er taget, og at billederne dermed på ingen 
måde viser et sandt billede af sundhedstilstanden på farmene?”

Svar:

Såvel jeg selv som veterinærdirektøren har forholdt os til de billeder af syge og 
tilskadekomne mink, som vi er blevet forelagt. 

Det er op til politiet at vurdere den bevismæssige værdi af det materiale, som 
overdrages i forbindelse med en politianmeldelse. 

Henrik Høegh
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